



**Made
in Russia**

Voluntary certification system «Made in Russia»
Registered in the Unified Register of registered voluntary certification systems
Reg. № POCC RU.31685.04ПЭЦО from the 24th of May 2017

Система добровольной сертификации «Сделано в России»
Зарегистрирована в Едином реестре зарегистрированных систем
добровольной сертификации
Per.№ POCC RU.31685.04ПЭЦО от 24 мая 2017 г.

CERTIFICATE OF CONFORMITY

СЕРТИФИКАТ СООТВЕТСТВИЯ

№ CC.001469

Valid from 06.06.2025 to 05.06.2026
Срок действия с по

Applicant/Manufacturer: CJSC Bastion, 344000, Russia, Rostov-on-Don, Rostov-on-Don region, 8/7 Krasnovodskaya str., TIN 6163127276, PSRN 1136195000138.

Изготовитель: ЗАО «Бастион», 344000, Россия, Ростовская область, г. Ростов-на-Дону, ул. Красноводская, 8/7, ИНН 6163127276, ОГРН 1136195000138.

Products: Power supply SKAT - V - serial production. (FEACN of the CU 8504).

Продукция: Источник питания SKAT - V - серийный выпуск. (Код ТН ВЭД ЕАЭС 8504).

Comply with the voluntary certification system "Made in Russia" requirements.

Соответствует требованиям Системы добровольной сертификации «Сделано в России».

Certificate is issued on the basis of: Conclusion on conformity assessment No. GКУ – 25 dated 02.06.2025 GКУ Rostov region "Rostsystem" in the direction of "Reliability" of the voluntary certification system "Made in Russia".

Сертификат выдан на основании: Заключения об оценке соответствия № ГКУ –25 от 02.06.2025 ГКУ Ростовской области «Ростсистема» по направлению "Надежность" системы добровольной сертификации "Сделано в России".

Made in Russia VCS Holder Russian Export Center JSC,
123610, Moscow, Presnensky municipal district,
Krasnopresnenskaya embankment, 12, floor 13, room 1301,
e-mail: madeinrussia@exportcenter.ru
tel.: +7(495)937-47-47

Держатель СДС «Сделано в России» АО «Российский экспортный центр», 123610, г. Москва, вн.тер.г. муниципальный округ Пресненский, наб. Краснопресненская, д. 12, этаж 13, пом. 1301
адрес электронной почты: madeinrussia@exportcenter.ru
тел.: +7(495)937-47-47

Vice President
Вице-президент



A.V. Solodov
А.В. Солодов

002014